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Socialudvalget

Til: Socialministeren
Dato: 10. marts 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 335
I regeringens arbejdsprogram indgår der en målsætning om, at regeringen vil 
løse problemet med hjemløse, der ikke har nogen form for bolig, senest i 2014, 
imidlertid bliver der med hjemløsestrategien kun bygget 373 boliger, mens en 
rapport fra CASA, udarbejdet for regeringen, peger på, at der er behov for 1.043 
boliger, så betyder det, at regeringen har planer om at etablere de manglende 
670 boliger til hjemløse i denne regeringsperiode?

Spørgsmål 336
Ministeren har sagt, at det årlige gennemsnit på 20 tilsagn til skæve boliger skal 
forhøjes; hvor højt et niveau ønsker ministeren at de årlige tilsagn til skæve 
boliger når i denne regeringsperiode?

Spørgsmål 337
Skal regeringens målsætning om at ”ingen bør være henvist til at leve permanent 
på forsorgshjem uden udsigt til at få egen bolig” forstås sådan, at regeringen vil 
sikre en permanent bolig til samtlige brugere af forsorgshjem?

Spørgsmål 338
Hvilke typer af boliger og botilbud er der tale om i regeringens arbejdsprogram, 
hvor det fremgår, at regeringen vil løse problemet med hjemløse, der ikke har 
nogen form for bolig senest i 2014, og finder ministeren det tilstrækkeligt for 
opfyldelse af regeringens mål, at hjemløse bor på herberger eller i midlertidige 
boliger?

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Mette Frederiksen (S).
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Frederiksen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand.
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